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PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  
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Godkendt 
 

Alle  
  

Orientering fra Formanden Idrætsforum, der bliver lagt mange penge i idræts 
faciliteter de næste 5 år, cirka 11 millioner pr. år. 
I Herlev Hallen bliver der blandt andet installeret 
en dobbeltdør fra cafeen og ud til balkonen. 
Til alle brugere af Herlev Hallen, bliver der 
installeret et Fitness lokale. Dette kommer til at 
ligge på balkonen. 
 

Jerome  

Orientering fra Kassereren Aktivitetstimer afregning, fra 1/9-2023 – 30/8-
2024 Der er blevet indberettet til Herlev 
Kommune, Herlev Kommune har haft nogle 
kommentarer, som vi har besvaret. 
Hanne er ved at kigge på året som skal afsluttes 
og er ved at indhente udestående bilag. 
 

Hanne 

Diverse punkter vedr. igangværende 

aktiviteter og daglig drift 

 

  

Dato for næste møde 

 

06.01.2025 
Hos Hanne  
 

 

Ønsker og idéer til Herlev 

Kommunens idrætsfaciliteter 

 

De to pejlemærker er:  
• Attraktive og nutidige rammer for idræt- 

og bevægelsesfællesskaber i hele Herlev  
• Optimal udnyttelse af eksisterende 

faciliteter   
Vigtige datoer: 

• 22. januar 2025: Præsentationsaften kl. 
17-20 i Cafeen i Herlev Hallerne 
(tilmelding nødvendig).  

• 30. januar 2025: Endelig frist for at 
indsende projektansøgninger online. 

 
Hvad ønsker vi?  

Jerome 

https://herlevhjorten.sharepoint.com/:w:/s/bestyrelse/Ea5vEQCD4ptOm1Sk_TuuSr0BfJmJ0SVq1INEx6KUjTwl1g?e=JpihWd


Hvem får ønskerne skrevet ned og indsendt? 
Er der noget vi gerne vil fremlægge på mødet den 
22. januar? 
Renovations af taget i Herlev Hallen 
Omklædningslokalerne, der er for få. 
Beachbane til strandhåndbold. 
Indgangspartiet til Herlev Hallen, er vores ønske 
at der kommer nogle bænke og meget gerne en 
form for overdækning. Eventuelt dobbelt 
indgangsparti, specielt når det regner og om 
vinteren for at begrænse kulde indtrængen. 
 

DGI Foreningsudviklingsforløb 
 

Er jeres idrætsforening klar til at tage nye skridt 
og skabe stærkere fællesskaber for børn og unge 
f.eks. ved at oprette hold for 0-6-årige, 
indskolingshold eller generelt at få flere børn og 
unge med? Så kan I som idrætsforening ansøge 
om et skræddersyet udviklingsforløb.   
  
Alle idrætsforeninger har fået information 
tilsendt pr. mail, hvor ansøgningsskemaet er 
vedhæftet.  
 
Alle interesserede foreninger kan udfylde en 
ansøgning senest den 11. december 2024.  
 
Vi laver en ansøgning, hvor vi vil tilføje. Hvordan 
vi fastholder samt finder nye trænere til de helt 
unge årgange.  
 

Hanne 

Gulvet i hallen Herlev Kommune går planmæssigt i gang mandag 
den 9. december. Vi har ikke hørt at der skulle 
være nogle udestående. 
 

Jerome  

Trænersamtaler Status 
Charlotte gav en status på møderne der er 
afholdt. 
 

Charlotte/Finn 

Døm Selv Status 
Planlægges til at blive afholdt i sidst i januar. 
Der er 3 dommer emner. 
 

Finn 

Loppemarked  Status 
Vi har fået 2 loppemarked, og dermed også 2 
fællesloppemarkeder. 
 

Finn 

Kamp planlægning Der er kommet mail fra Steen Krogsgaard, at han 
gerne vil, lærer en ny op, så han selv kan stoppe. 
Bestyrelsen har et par emner som de vil forhøre 
sig hos. 
 

Jerome 

Juleafslutning Der er et par løse ender, men vi skal nok komme i 
mål. 
 

 



   

HI Festen Der er sat reklamer op, på diverse sociale medier 
samt i Herlev Hallen og udenfor Herlev Hallen. 
På dagen er der en bemandingsplan, der skal 
besættes. 
 

Jerome 

U11D Turneringshold/Stævne Hold 
 
Drengene vil gerne have det er et turneringshold 
 

Charlotte/Hanne 

U13D/U15D Holdfællesskab næste sæson  
 
Orientering er givet under status på 
trænersamtaler. 
 
Charlotte og Finn tager opgaven. 
 

Charlotte/Finn 

U13P/U15P Hjælp til U15P  
 
Kritikken af Kasper/Kent 
 
Selina kom med en status efter hjælp fra U13P 
spillere. 
 
Efter trænersamtalen med begge trænere, så er 
der kastet lys over sagen.  

Selina 

GF/Bestyrelsen Hvordan ser bestyrelsen ud efter næste GF 
Jerome har givet svar under emnet. 
Vi mangler svar fra Carsten om han forsætter. 
Selina venter med at svarer. 
 

Alle 

AGF Påskecup Deadline for holdgebyr 31. januar 2025  
Deadline for deltagergebyr 1. marts  
 
Tilmelding og betaling oprettes til 20, februar 
2025  
(1 uges buffer til de spillere som ikke får meldt sig 
til i tide)  
 
Support funktion 2025 (hvem skal med?) 
 

Charlotte 

Ski Outlet 11./12. januar kl. 10-16  

Sponsor 
 

Charlotte og Finn har haft møde med Per, som 
søger sponsorater. 
 

Charlotte 

 


